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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat astăzi, 25 februarie 2021, 

în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

        La orele 12.00, domnul Ion Mînzînă, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei ordinare care s-a desfășurat prin mijloace 
electronice ( on-line ). La această ședință au fost prezenți 33 de consilieri 
județeni, fiind absent domnul consilier județean Adrian Ștefan Cîrstea, deci 
şedinţa este statutară. 

      La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 
dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală  

Înainte de citirea ordinii de zi, a anunţat că nu va participa la vot şi se va 
abţine ca urmare a faptului că are un interes personal în problema supusă 
dezbaterii: 

Dl consilier județean Manuel Tică la punctul nr. 25 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr.48. 

        Menționăm că domnul consilier județean Bogdan Angelin David a pierdut 
conexiunea începând cu punctul nr. 30 de pe ordinea de zi - Hotărârea nr.52. 

 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Bună ziua, Începem ședința prin a face prezența.  
Mînzînă Ion prezent, dl Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Nicolaescu Marius Florinel? 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Cîrstea Adrian Ștefan? Punctul 31, vom luat act 
de faptul că domnia sa a primit un job la Guvernul Romaniei, nu este conectat. 
Dna Cotenescu Maria?  
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Dna consilier județean Maria Cotenescu  - Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Bogdan Angelin ? 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Deaconescu Valentin Ion? 

Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu  -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dra Eftene Diana Elena? 

Dra consilier județean Diana –Elena Eftene – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Enache Valentin-Viorel  ? 

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Giuclea George – Dan?  

Dl consilier județean George Dan Giuclea– Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Grecu Dumitru? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Dl Ilie Ion ? 

Dl consilier județean Ion Ilie -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna  Ionescu Marilena Steluța? 

Dna consilier județean Marilena Steluța Ionescu – Prezent. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Ivan Marius-Bogdan ? 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Manole Nicolae Marius?  

Dl consilier județean Nicolae Marius Manole - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Nițescu Eleodor Olavi ? 

Dl consilier județean Eleodor Olavi Nițescu  – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl  Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Popa Florentin-Marius? 

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Postelnicescu Marius Dorel ?  

Dl consilier judetean Dl Postelnicescu Marius Dorel – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Sofianu Narcis Ionuț ? 

Dl consilier județean Sofianu Narcis Ionuț - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Ștefan Alexandru Mihai?  
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Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Tică Manuel ?  

Dl consilier județean Manuel Tică  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Turturoiu Liliana Maria ? 

Dna consilier județean Turturoiu Liliana Maria – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Zidaru Cristian George? 

Dl consilier județean George Cristian Zidaru– Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  – Stimați colegi, suntem în cvorum, putem începe 
ședința. Înainte de a trece la votarea ordinii de zi vreau să vă propun 
completarea acesteia cu următoarele proiecte de hotărâre: 30.Proiectul de 
hotărâre privind aprobarea  indicatorilor tehnico-economici și a 
documentațiilor tehnico-economice: „STUDIU DE FEZABILITATE – 
ACTUALIZARE", Studii de teren actualizate și Documentații pentru 
obtinerea acordurilor/avizelelor prevazute în Certificatul de Urbanism, 
Deviz General – ACTUALIZAT pentru obiectivul de investiții „Pod pe DJ 
703 H Curtea de Argeş (DN 7 C)-Valea Danului-Cepari, km 0+597, 
L=152m, în comuna Valea Danului" și 31. Proiectul de hotărâre privind 
încetarea de drept a mandatului de consilier județean al domnului Cîrstea 
Adrian - Ștefan.  De asemenea, propun amânarea punctului 5. Proiect de 
hotărâre privind desemnarea a 6 consilieri județeni ca membri ai 
Autorității Teritoriale de Ordine Publică, ca urmare a deciziilor luate la 
nivelul comisiilor trebuie să rediscutăm aceasta problemă, eu știu că prezența 
consilierilor în ATOP este voluntară, oamenii vor să facă treabă, nimeni nu 
urmărește o latură materială. Voi propune la următoarea ședință că salarizarea 
membrilor ATOP să reprezinte 0,01 din salariul președintelui pentru că avem 
foarte mulți consilieri care fac parte din comisii, din consilii de conducere, fără 
să fie remunerați. Lucrul acesta mă face să cred ca la un moment dat putem da 
dovadă de mai multă solidaritate și voi propune grupului PSD, condus de 
domnul Nicolaescu, ca toate locurile PSD-ului să fie repartizate celorlalte 
grupuri care doresc să aibă membri în ATOP. Propun amânarea punctului 5. Am 
văzut foarte multe comentarii, inclusiv trimiterea unor reclamații la nivelul 
Instituției Prefectului, este foarte bine, suntem pentru legalitate, aș vrea totuși să 
văd tot din solidaritate din ceea ce reprezintă consiliul județean, să vedem și ce 
demersuri s-au făcut la nivelul Guvernului României pentru a primi sume în 
județul Argeș în cadrul bugetului consolidat al României tinând cont de faptul că 
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din analizele făcute la această oră, Județul Argeș va primi mai puțin cu 400 de 
miliarde  de lei față de bugetul anului 2020. Ținând cont de toate aceste lucruri, 
vă supun la vot ordinea de zi. Cine se abține? Cine este împotrivă? Nu. Vă 
mulțumesc. 

 

-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 29.01.2021  - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

Discuții ? Comentarii ? Abțineri? Voturi împotrivă ? Vă mulțumesc. 

Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.        

   - II  - 

 
       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 09.02.2021. - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

  Discuții ? Comentarii ? Abțineri? Voturi împotrivă ? Vă mulțumesc. 

  Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate. 

                                        

- III  - 

 
       Trecându-se la punctul III al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Consiliului Județean 
Argeș.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 27. 

 

   

 



6 

 

                                                   - IV  - 

 
       Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului cuprinzând măsurile metodologice, organizatorice, 
termenele şi circulaţia proiectelor de hotărâri ale autorităţii deliberative în cadrul 
sferelor de competenţă.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

     Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
   S-a adoptat Hotărârea nr. 28. 

 

 

                                                   - V - 

 
       Trecându-se la punctul V al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
desemnarea a 6 consilieri județeni ca membri ai Autorității Teritoriale de Ordine 
Publică  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

               

      Retras de pe ordinea de zi. 

 

                                                   - VI  - 

 
       Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
desemnarea a 2 consilieri județeni ca membri în comisia de evaluare a 
performanțelor profesionale individuale ale secretarului general al județului 
Argeș, domnul Voica Ionel, pentru perioada 01.01.2020 – 31.12.2020.  - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

         Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 29. 
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Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Avem o propunere din partea 
PNL, domnul Postelnicescu Marius. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Este, propunerile au fost deja discutate.Dl 
Negoescu Vasile și dl Postelnicescu Marius. Acum votăm proiectele de hotărâre 
privind desemnarea celor doi. Vă mulțumesc. 
 

                                        

- VII  - 

 
       Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea plății cotizației către Uniunea Națională a Consiliilor Județene din 
România, pe anul 2021.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

           Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 30. 
 

                                                   - VIII  - 

 
       Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea plății cotizației pentru Adunarea Regiunilor Europene pe anul 2021.    
- Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

           Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 31. 
 

                                                   - IX  - 

 
       Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea plății cotizației pentru Asociația Internațională a Regiunilor 
Francofone pe anul 2021.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

           Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 32. 
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                                                   - X  - 

 
       Trecându-se la punctul X al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
încheierea unui Acord de Colaborare între Județul Argeș și Federația Română de 
Kaiac-Canoe . - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

         S-a propus introducerea unui aliniat la art. 4 din Acordul de colaborare 
dintre Județul Argeș și Federația Română de Kaiac –Canoe, cu următorul 
cuprins: bugetul alocat mesei festive de protocol va fi aprobat prin hotărâre 
ulterioară a consiliului județean cu amendamentul, făcând legatura cu cele spuse 
la începutul ședinței, tot în funcție de bugetul pe care îl vom avea la dispoziție. 
Sunteți de acord cu acest amendament? ( Unanimitate ) Cu acest amendament 
votăm proiectul de hotărâre. Abțineri? Voturi împotrivă. Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 33. 

 

                                                  - XI  - 

 
       Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului – cadru de organizare şi desfăşurare a evaluării 
managementului la instituţiile de cultură din subordinea Consiliului Judeţean 
Argeş.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

           Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 34. 

 

                                                   - XII  - 

 
       Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Argeș în Comisia de Orientare 
Școlară și Profesională și în Comisia de Contestații din cadrul Centrului 
Judeţean de Resurse şi Asistenţă Educaţională Argeş.    - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus: 

           Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 
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         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 35. 

 

                                                   - XIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreținere și a contribuției lunare de 
întreținere datorate de beneficiarii serviciilor furnizate de Unitatea de Asistență 
Medico – Socială Călineşti în anul 2021 .   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

 
     Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat cu 18 de voturi ,,pentru” și 16 voturi 
,,împotrivă” (Grupul PNL, Grupul USR-PLUS și Grupul Pro-România) .  

    S-a adoptat Hotărârea nr. 36. 
 

                                                   - XIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreținere și a contribuției lunare de 
întreținere datorate de beneficiarii serviciilor furnizate de Unitatea de Asistență 
Medico - Socială Dedulești în anul 2021.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

    Discuții?  
 
Dl consilier județean Dumitru Grecu – Este vorba de toate aceste unități de 
asistență medico-socială, eu am făcut o analiză, este vorba de 4, 5 milioane euro, 
bugetul pentru aceste unități, este vorba de 18 angajați, costuri care sunt 
aprobate prin consiliul județean, pentru o capacitate de 283 de paturi. Ceea ce 
înseamnă enorm de mult. Este vorba de cheltuieli cu salariile, care reprezintă 
între 65 – 70% din totalul bugetului acestor unități. Vreau să vă spun că la acest 
preț, care este propus de aceste unități, care variază între 6198 lei și 8000 lei/ 
pat, eu închid hotelul de 4 stele astăzi și preiau toți acești asistați la un preț de 
20% mai mic. Sunt niste cheltuieli enorme, este adevărat, este o activitate social-
medicală, dar sunt niște cheltuieli enorme și am propus în comisie ca toate 
aceste unități să fie comasate în una singură, să aiba o singură conducere, să aibă 
posibilitatea de a face achiziția doar printr-o singură unitate, toata partea de 
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personal TESA să fie optimizată, să se reducă numărul de persoane pentru că din 
punctul meu de vedere sunt niște cheltuieli nejustificat de mari mai ales ca anul 
trecut jumătate din pacienții acestor unități au decedat. Este foarte important de 
făcut o analiză a acestor unități de asistență medico-socială. Vă mulțumesc. 
Dl consilier  județean Aurel Iacșa  - Referitor la ce a spus domnul Grecu, nu 
vreau să intru în contradicție cu dânsul dar părerea mea este că personal să se 
meargă în aceste centre să vadă câtă muncă este. Eu știu, de-a lungul timpului 
am fost în toate centrele, și cu cei cu probleme psihice, este o munca enormă, 
orice salarizare nu acoperă stresul pe care personalul îl are zi de zi.Eu aș vrea ca 
cel puțin președintii de comisii să meargă în vizită să vadă ce se întâmplă 
acolo.Vă mulțumesc. 

Dl consilier județean Marius Bogdan –Ivan  - Aș vrea să completez puțin ce a 
spus dl Grecu, am să fac o propunere concretă referindu-mă la ce a spus și dl 
Iacsa, mă refer aici la UAMS Călinești, ca să înțelegem mai clar cum stau 
lucrurile aici avem un buget pentru anul 2021 de 3,3 milioane de lei la un număr 
de paturi preconizat a fi umplute, momentan este în reabilitare dar vorbim până 
în acest moment de 24 de paturi, dar vor fi 35 de paturi în viitor, cu un buget de 
3,3 milioane de lei. Asta înseamnă un buget de 8000 de lei/lună. Orice 
stabiliment privat, orice om care se duce la un stabilement nu plătește mai mult 
de 3000 de lei/lunar. Este o diferență șocantă și un semn de întrebare este și 
numărul de angajați. Anul trecut, acest stabiliment a avut 24 de paturi care nu au 
fost ocupate în totalitate și a avut 22 de angajați. Sunt niște cifre care frizează 
logica, înțeleg este muncă foarte multă acolo dar discutăm de 22 de angajați și   
pe niste cifre prezentate 24 de paturi care nu au fost ocupate în totalitate.V-aș 
propune o comisie din partea consiliului județean formată din consilieri județeni 
care să analizeze managementul acestora și să vină cu o soluție concretă. Vă 
mulțumesc. 

Dl consilier județean Marius Pîrvu – Am și eu ceva de completat, nu vreau să-l 
contrazic pe dl Ivan, vreau doar să fac o lămurire și aș vrea să meargă într-un 
stabiliment privat și să se uite la numărul de personal cu care a luat aprobarea 
pentru a funcționa și câți funcționează în momentul de față și o să constatați 
surprinzător că la privat suma pe care o plătesc oamenii  este de 2000 - 2500, 
sunt și cazuri de 4000 dar personalul aferent acestui stabiliment este cu mult 
subdimensionat iar calitatea serviciilor este de proastă calitate pentru că am 
trecut prin așa ceva. Ca să nu mai vorbesc de partea de alimentație și celelalte 
lucruri. Dacă doriți să facem această comisie, întâi să trecem pe la privat să 
vedem ce este, pentru că tot timpul facem această comparație. Privatul bagă în 
buzunar în detrimentul pacientului. Cam asta este diferența. Mulțumesc. 
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Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Vreau să precizez că comparația 
dintre privat și instituțiile de stat nu este chiar atât de rea precum încercați să o 
prezentați, dacă vreți să vă fac o comparație cu privatul, vă pot invita într-un 
spital privat de la Râmnicu-Vâlcea, care este manageriat de fratele meu, să 
facem o comparație dintre acel spital cu locuri plătite de la Casa de Asigurări de 
Sănătate și cu oricare dintre spitalele din județul Argeș. Și o să vedeți că nu 
vorbim nici de hrană proastă, iar condițiile de cazare sunt de minim 3 stele. În 
altă ordine de idei sunt de acord cu ce spune dl Iacșa, acolo când vorbim de 
personal care lucrează direct cu pacienții, sunt convins că este vorba de multă 
muncă și de asemenea stresantă, însă mi se pare foarte corectă și observația dl 
Ivan, în sensul ca la aceste unități raportat la competența lor totală în județul 
Argeș, cred că s-ar putea regândi totuși zona de vârf a organigramei să avem 
maxim un manager care să le coordoneze, să avem maxim un departament care 
se ocupă de achiziții într-un singur loc și așa mai departe. Prea încercăm să 
facem organigrame cât mai pompoase pentru unități cu număr de personal destul 
de scăzut, cred că și la cultură ar trebui făcută o reorganizare din acest punct de 
vedere și la unitățile de asistență socială și asa mai departe. Cel mai bine să 
lucrăm în comisii și să acționăm. Sunt de acord cu comisii de analiză și la aceste 
unități și la cele de cultură. Vă mulțumesc. 

Dl consilier  judetean Aurel Iacșa  - Sunt de acord cu dl Sofianu, să îmbunătățim 
activitatea, să mergem să vedem că și afara 80% din buget se duce pe protecție 
socială. Grija de om trebuie să o avem în permanență.Mulțumesc. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Vă mulțumesc și eu, sunt de acord să facem câte 
comisii vrem, dar rugămintea pe care v-o adresez și v-am mai adresat-o: când 
facem o comisie și vrem să îmbunătățim anumite lucruri, s-o facem în spiritul 
legii. Când vorbim de salarizare excesivă trebuie să ne referim la lege, pentru că 
ea ofera acele drepturi, nu noi. Cand vrem să comasăm toate UAMS-urile, 
trebuie să ne referim la lege și la obținerea unei licențe. Cu acestea fiind spuse, 
putem discuta orice, oricât, numai în spiritul legilor. Prin urmare, abțineri?  

Dl consilier județean Florentin Marius Popa -  Grupul PNL se abține de la acest 
punct. 

Dl consilier județean Dumitru Grecu -  Și noi la fel, Pro România se abține. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Vă mulțumesc.Proiectul de hotărâre a trecut. 
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Proiectul de hotărâre a fost votat cu 18 de voturi ,,pentru” și 16 voturi 
,,împotrivă” (Grupul PNL, Grupul USR-PLUS și Grupul Pro-România) .  

 

Dl consilier județean Marius Bogdan –Ivan  - Domnule Președinte, revin, o 
comisie a consilierilor județeni care să analizeze activitatea managementului de 
acolo, mi se pare că este în interiorul legii, să vedem dacă activitatea poate fi 
îmbunătățită, eficientizată, este împotrivă a ceea ce ați spus dumneavoastră sau 
ce a spus dl Grecu, din contră, completează, nu știu de ce n–am fi de acord cu 
aceasta comisie. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Am și spus că sunt de acord. Dumneavoastră aveți 
drept de inițiativă, veniți cu numărul de semnături și introducem un proiect de 
hotărâre, tot conform legii, pe zona aceasta. Bateți la o ușă deschisă. Aceste 
comisii totuși trebuie să-și justifice activitatea. 

        
       S-a adoptat Hotărârea nr. 37. 

 

                                                   - XV  - 

 
       Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreținere și a contribuției lunare de 
întreținere datorate de beneficiarii serviciilor furnizate de Unitatea de Asistență 
Medico - Socială Domnești în anul 2021.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

    Discuții? Abțineri? Voturi împotrivă. Vă mulțumesc. 
 

Dl consilier județean Florentin Marius Popa – La fel și la acest punct. 
Dl consilier județean Dumitru Grecu -  La fel, Pro Romania se abține. 
Dl consilier județean Mihai Stefan Alexandru – Și grupul USR-PLUS se 
abține. 
Dl Președinte Ion Mînzînă  - Vă mulțumesc. Proiectul de hotărâre a trecut. 

 
  Proiectul de hotărâre a fost votat cu 18 de voturi ,,pentru” și 16 voturi 
,,împotrivă” (Grupul PNL, Grupul USR-PLUS și Grupul Pro-România).  

    S-a adoptat Hotărârea nr. 38. 
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                                                   - XVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreținere și a contribuției lunare de 
întreținere datorate de beneficiarii serviciilor furnizate de Unitatea de Asistență 
Medico - Socială Rucăr în anul 2021.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      

     Discuții? Abțineri? Voturi împotrivă. Vă mulțumesc. 

Dl consilier județean Florentin Marius Popa – La fel și la acest punct. 
Dl consilier județean Dumitru Grecu -  La fel, Pro Romania se abține. 
Dl consilier judetean Mihai Stefan Alexandru – Și grupul USR-PLUS se 
abține. 
Dl Președinte Ion Mînzînă    - Vă mulțumesc. Proiectul de hotărâre a 
trecut. 

 
  Proiectul de hotărâre a fost votat cu 18 de voturi ,,pentru” și 16 voturi 
,,împotrivă” (Grupul PNL, Grupul USR-PLUS și Grupul Pro-România).  

    S-a adoptat Hotărârea nr. 39. 

 

                                                   - XVII - 

 
       Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreținere și a contribuției lunare de 
întreținere datorate de beneficiarii serviciilor furnizate de Unitatea de Asistență 
Medico – Socială Șuici în anul 2021. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

S-a propus un amendament în sensul completării proiectului de hotărâre  
cu sintagma “de până la 1100 lei/pat/lună” în loc de “sumă fixă de 
1100/pat/lună”. 
Dl consilier județean Cristian George Zidaru – Dl director de la Șuici a venit cu 
completarea pentru că se completează suma pentru fiecare caz în parte. 
Dl Președinte Ion Mînzînă -  Sunteți de acord cu proiectul de hotărâre cu 
amendamentul respectiv?  
Dl consilier județean Dumitru Grecu – Ne abținem. 
Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Ne abținem. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Proiectul de hotărâre a trecut. Vă mulțumesc. 



14 

 

 
Proiectul de hotărâre a fost votat cu 18 de voturi ,,pentru” și 16 voturi 
,,împotrivă” (Grupul PNL, Grupul USR-PLUS și Grupul Pro-România).  

 
Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Dl Președinte, noi ne-am abținut 
la toate punctele, începând de la punctul 13 și îi dau dreptate dlui Iacșa pentru că 
trebuie să ne gândim la un trai mai bun pentru cei care se interneaza acolo, dar 
asta nu se poate face decât cu reducerea cheltuielilor pe salarizare și funcționare. 
Dl Președinte Ion Mînzînă -  Domnule Popa, cu tot respectul, noi nu putem 
interveni asupra salarizării, care este stabilită de legiuitor. 
Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Mă referam ce spunea dl Sofianu, 
vis-a –vis de o structură centralizată a acestor centre. 
Dl Președinte Ion Mînzînă -  La fel v-am explicat că nu putem face o structura 
centralizată atât timp cât licențele de funcționare sunt individualizate. Dacă 
modificăm proiectul de lege care stabilește înființarea UAMS-urilor la nivel 
național, putem să gândim o structura de conducere la nivelul județelor, nu 
numai noi suntem in situatia aceasta dar acest lucru suporta legea. Legea este 
cea care  stabilește individualizat obținerea licenței pentru UAMS Dedulești, 
Șuici, Rucăr. Din păcate pentru noi, nu suntem legiuitori aici, suntem puși în 
situația în care să respectăm legea. Propunera dumneavoastră e plăcută și pentru 
mine, îmi dau seama ca aceste costuri ar fi diminuate, o singură aprovizionare, o 
singura instituție, un directorat, un compartiment juridic, lucrurile ar funcționa 
așa cum doriți dumneavoastră dar una este ce putem face noi și una este ce ne dă 
voie legea. 
Dl consilier județean Dumitru Grecu-  Este în regulă, domnule Președinte, 
haideți să facem în comisie această analiză și să propunem niște măsuri  iar 
dumneavoastră ca un vizionar și un om pracmatic să luați această inițiativă în 
asociația consiliilor județene și să promovați o completare la lege  care să spună 
că aceste unități se pot asocia sub o conducere unică ca și în zona privată.  
Dl Președinte Ion Mînzînă – Eu aș merge până acolo încât să îi obligăm, nu să le 
lăsăm libera opțiune. 
Dl consilier județean Dumitru Grecu –Ideea este că trebuie să fim atenți la 
modul în care se cheltuie banii, mai ales în contextul în care dumneavoastră deja 
ni l-ați prezentat, bugetul consiliului județean va fi mult diminuat. Cu atât 
trebuie să avem grijă de modul cum cheltuim acești bani. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Aici mă regăsesc și dacă voi avea posibilitatea, voi 
susține toate aceste demersuri. 
 
 
            S-a adoptat Hotărârea nr. 40. 
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- XVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Raportului referitor la stadiul realizării măsurilor din ”Planul de 
menținere a calității aerului în județul Argeș 2020-2024” pentru anul 2020.   - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

        Discuții? 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Domnule Președinte, privind 
calitatea aerului și nu numai și a peisajelor în județul Argeș, lansez în aceasta 
ședință o invitație către toți colegii consilieri județeni, ca începând din luna 
martie să participe alături de colegul Narcis Sofianu la o campanie de plantare 
de arbori pe marginea drumurilor județene și naționale din județul Argeș. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Eu merg cu dumneavoastră, domnule Sofianu. Voi 
fi invitatul dumneavoastră, vă rog să mă anuntați din timp. 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – E o onoare și o plăcere, domnule 
Președinte. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Abțineri? Voturi împotrivă. Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 41. 

                                    

- XIX  - 

 
       Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea U.A.T. Morărești pentru aprobarea Normelor 
tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare a construcţiilor, instalaţiilor 
şi a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de interes local  - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

    Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 42. 
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                                                   - XX - 

 
       Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Devizului general actualizat pentru obiectivul de investiţii 
,,Modernizare DJ 702 A Ciupa – Rătești, km 33+030 – 35+696”.  - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? 

Dl consilier judetean Ion Iana  - Domnule președinte, aș dori să vă semnalez o 
problemă, nu pe tema acestui  proiect de hotărâre, dar pentru că este în discuție 
un drum județean, vreau să semnalez o problemă pe care o avem pe DJ738 în 
satul Drăghici, unde este drumul rupt în punctul Broasca, am semnalat și în 
comisie, trebuie făcut un parapet pentru că ar putea apărea accidente. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Domnule Iana, dacă este vorba de drumul acela 
unde s-a început consolidarea malurilor de către Regia Apele Române, cunosc 
situația, noi nu putem interveni decât la momentul la care regia își duce la bun 
sfârșit investiția din acea zonă. Știu că situația este dramatică acolo dar începutul 
trebuie făcut de către altcineva. Vă aduc la cunoștință ca în proiectul de buget 
pentru anul 2021, prin bunăvoința conducătorilor noștri, la început ne-au 
repartizat o sumă și în parlament suma a apărut diminuată cu vreo 80 de miliarde 
de lei. Este o situație la care știți și eu aș vrea mâine să reușesc performanța să 
fac toate drumurile, problema este cu ce. Dar aici la dumneavoastră situația nu 
ține neapărat de noi, vom interveni acolo în prima secundă în care alte instituții 
ale statului își vor duce la bun sfârșit atribuțiile. 

Dl consilier județean Ion Iana – Să înțeleg că drumul nu este în administrarea 
noastră?  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Ba da, dar dacă nu se face lucrarea de susținere a 
malurilor, care nu este atributul  nostru, orice intervenție a noastră înseamnă 
cheltuirea în zadar a banilor publici de care vorbeam înainte. 

Dl consilier județean Ion Iana -  Un parapet metalic pentru a proteja nu înseamnă 
o cheltuială în zadar a banului public, asta voiam să vă rog. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Parapetul a mai fost pus, lucrarea înaintează, dar o 
să punem și parapetul. 
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Dl consilier județean Ion Iana  - Vă mulțumesc. Și aș dori anul acesta să reușim 
să asfaltăm cei 3, 7 km de drum între cele două sate, Drăghici și Jugur, legând 
comunele Mihăești și Poienari. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Cu cea mai mare plăcere, în funcție de bugetul pe 
care îl vom avea la dispoziție. 

Dl consilier județean Ion Iana   - Închei cu rugămintea pentru drumul DJ735 
Câmpulung –Bughea – Albești , pe care nu l-am văzut prins. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Drumurile la care facem referire în aceste proiecte 
de hotărâre sunt proiecte aprobate prin PNDL 2 în anii trecuți. Vă mulțumesc. 
Abțineri? Voturi împotrivă. Vă mulțumesc. 

    Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

       S-a adoptat Hotărârea nr. 43. 
 

                                                   - XXI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Devizului general actualizat pentru obiectivul de investiţii 
“Modernizare DJ 703 B Şerbănesti (DJ 659) – Siliştea, km 70+410 – 77+826, 
L= 7,416 km, în comunele Rociu şi Căteasca”.- Dl Preşedinte Ion Mînzînă a 
spus: 

    Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 44. 

 

                                                  - XXII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
atribuirea în folosință cu titlu gratuit doamnei Simona Bucura – Oprescu, 
deputat de Argeș, a unui spațiu situat în incinta “Palatului Administrativ“. - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

Discuții?  
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Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Domnule Președinte, din câte știu 
eu, Palatul Administrativ urmează să fie reabilitat. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Domnule Popa, este foarte bun comentariul 
dumneavoastra, în momentul în care va începe reabilitarea o să îi cerem 
doamnei Simona Oprescu Bucura să părăsească clădirea, pentru că așa vom face 
și cu toate instituțiile care își desfășoara activitatea aici. Vă  mulțumesc pentru 
această completare.  

Dl consilier județean Florentin Marius Popa  - Eu știu ca în momentul când intră 
în vigoare proiectul de reabilitare, nu mai poate fi făcut niciun contract de 
închiriere sau comodat. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Încă nu s-a semnat. Acum este o prelungire până la 
data în care semnăm contractul.  

Dl consilier județean Florentin Marius Popa  - Am înțeles, deci se faceaceasta 
mențiune, am întrebat în comisie și am înțeles că dacă în cazul în care vor mai 
exista și alte solicitări, nu mai sunt spații disponibile pentru a fi puse la 
dispoziție. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dânsa este în continuare, dar după ce vom face 
reabilitarea clădirii și ne vom poziționa, putem discuta, ne dorim cât mai mulți 
parlamentari cu spațiul de muncă aici, gândindu-ne la o colaborare, avem mare 
nevoie de domniile lor pentru amendamente la nivelul bugetelor, al legilor de 
care vorbeam înainte la nivelul Parlamentului României. Iar colaborarea poate fi 
indiferent de culoare politică pentru că este în interesul județul Argeș, toti și-au 
obținut mandatele aici în acest județ. Abțineri? Voturi împotrivă. Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 45. 

 
           

                                                   - XXIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea D.G.A.S.P.C. Argeș, asupra 
unor imobile – clădiri și teren în care își desfășoară activitatea Complexul de 
Servicii Comunitare pentru Copii cu Dizabilități Câmpulung, aflate în domeniul 
public al județului Argeș.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 
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    Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 46. 

 

- XXIV - 

 
       Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Unității de Asistență Medico – 
Socială Călinești asupra imobilului - teren în suprafață de 446 mp.    - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

    Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 47. 

 

 

- XXV  - 

 
       Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii al Regiei de Administrare a Domeniului Public şi 
Privat al Judeţului Argeş R.A. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

Dl Președinte Ion Mînzînă - S-a completat cu sintagma la nivelul comisiei 
cu mențiunea ca “posturile vacante nu vor fi scoase la concurs în anul 2021”. 
Iată că noi, Consiliul Județean Argeș, nu numai că nu respectăm vocea 
Parlamentului României, care ne spune de deblocarea tuturor posturilor pe o 
perioadă de 6 luni de zile, venim și cu această sintagmă cu care eu sunt de acord. 
Discuții? Propuneri ? Abțineri? Voturi împotrivă. Vă mulțumesc. 

 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 48. 
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- XXVI  - 

 
      Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii al Școlii Populare de Arte și Meserii Pitești.      - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

 

S-a completat cu punctul de vedere al comisiei cu mențiunea că “posturile 
vacante vor fi ocupate prin concurs în limita bugetului de venituri și cheltuieli pe 
anul 2021”. Ei obțin și foarte multe venituri pe autofinanțare și se adresează unei 
categorii la care ținem cu toții foarte mult, copiii noștri. Discuții? Propuneri?  

Dl consilier județean Ion Iana   - Voiam să vă sesisez faptul că avem aici un 
compartiment de Păstrare și promovare a culturii tradiționale, cel de cercetare, 
care a venit la Școala Populară de Arte și Meserii după ce a fost desființat postul 
centru. Prin înființarea noului centru cultural județean avem acolo un ansamblu 
profesionist, o instituție de spectacole care nu se mai ocupă de mișcarea de 
amatori, de formațiile artistice, de revigorarea activității culurale din căminele 
culturale din localități. Și ar trebui ca acest compartiment să fie revigorat, observ 
că este un post ocupat și două vacante, pentru a revigora și mișcarea de amatori 
din județul Argeș. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Eu sunt de acord cu dumnevoastră, urmează ca 
propunerile viitoare să vină din partea dumneavoastră să rediscutăm întregul 
sistem cultural finanțat de la bugetul consiliului județean, vă stăm la dispoziție și 
pe această temă. 

Dl consilier județean Ion Iana – Mulțumesc, o să vin cu propuneri, sugestii și ca 
să nu mai intervin la punctul următor, am văzut ca la Centrul Cultural Dinu 
Lipatti nu există niciun specialist, avem doar TESA și nu știu cum se poate 
desfășura acolo activitatea culturală. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Vă spun ceva în premieră, Centrul Cultural Dinu 
Lipatti să fie administrat de către Muzeul Județean Argeș. Domnule Grecu, 
venim în întâmpinarea propunerilor dumneavoastră. 

Dl consilier judetean Ion Iana -  Este o propunere interesantă. Am înțeles ieri în 
ședința de comisie de la dl manager ca acolo a rămas doar stadiul de muzeu. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă – Va deveni o secție a Muzeului Județean Argeș, 
exact ce discutam despre UAMS-uri, însă aici decizia ne aparține nouă. 
Abțineri? Voturi împotrivă? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 49. 
 
 
 
 

- XXVII - 

 
       Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii al Centrului de Cultură ,,Dinu Lipatti”- Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

     Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
     S-a adoptat Hotărârea nr.50. 

 

 

 
- XXVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
modificarea Hotărârii consiliului județean nr. 117/30.04.2020 privind aprobarea 
cuantumului taxelor si tarifelor locale ce se vor aplica incepand cu anul fiscal 
2021.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

     Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
     S-a adoptat Hotărârea nr.51. 
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- XXIX - 

 
       Trecându-se la punctul XXIX al ordinii de zi –  Raportul Președintelui 
Consiliului Județean Argeș pe anul 2020.    - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

         S-a luat la cunoștință. 
 
 
 
 

- XXX  - 

 
       Trecându-se la punctul XXX al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea indicatorilor tehnico-economici și a documentațiilor tehnico-
economice: „STUDIU DE FEZABILITATE – ACTUALIZARE”, Studii de 
teren actualizate și Documentații pentru obtinerea acordurilor/avizelelor 
prevazute în Certificatul de Urbanism, Deviz General – ACTUALIZAT pentru 
obiectivul de investiții „Pod pe DJ 703 H Curtea de Argeş (DN 7 C)-Valea 
Danului-Cepari, km 0+597, L=152m, în comuna Valea Danului”. - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

     Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
     S-a adoptat Hotărârea nr.52. 

 
 
 

- XXXI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
încetarea de drept a mandatului de consilier judeţean al domnului Cîrstea 
Adrian-Ștefan. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 
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Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.53. 

 

Îi mulțumim pentru tot ce a făcut în această perioadă alături de noi, îi urăm 
succes acolo unde va dori să performeze în viitor. Cu acesta fiind spuse, vreau să 
vă mulțumesc, vă urez o zi plăcută și ne vedem la următoarea ședință și nu uitați 
vă stăm la dispoziție  în fiecare zi pentru discuții referitor la orice problemă 
propusă de dumneavoastră, pentru a o lua în calcul pentru viitoarele proiecte de 
hotărâre. Vă mulțumesc. 

    Şedinţa s-a încheiat la ora 13.00.   

 

P R E Ş E D I N T E, 
 

Ion MÎNZÎNĂ 
 
 
 

                                                        SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI,  
                                                                                       
                                                                       Ionel VOICA 


